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В контексте понимания юридической науки как системы знаний о праве, социального инсти-
тута, познавательной деятельности в области права автор рассматривает вопрос о формировании 
правоведения в России. Хронологические рамки настоящей статьи охватывают период с начала 
XVIII в., со времени становления российского правоведения, до начала XX в., когда можно конста-
тировать, что в России сформировались самостоятельные юридические научные школы.
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In the context of understanding legal science as a system of knowledge about law, a social institution, 
cognitive activity in the field of law, the author considered the issue of the formation the jurisprudence in 
Russia. The chronological framework of this article covers the period from the beginning of the 18th century, 
from the formation of Russian jurisprudence, to the beginning of the 20th century, when independent legal 
scientific schools have been formed in Russia.
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